
Poctivo som trénoval  

* Keď sme sa rozprávali tesne pred sú ťažou, tvoj cie ľ bol jasný – prinies ť Zlatý pohár Linde?  
Veril si si na sto percent, nebál si sa konkurencie ? 

- Môj cieľ bol jasný pretože som sa dlho a poctivo pripravoval na súťaž vo Frýdku-Místku. 
Minulý rok som túto súťaž absolvoval tiež, žiaľbohu, šťastie mi neprialo. Teraz som si veril, 
lebo som mal natrénovaný každý súťažný zvar čo najlepšie. Boli tam obavy z konkurencie, 
pretože tam chodia najlepší zvárači a súťaž Linde je na vyššej úrovni, ale pred súťažou som 
na to nemyslel. 

* Aký je to pocit, stá ť na najvyššom stupni, by ť najlepší a necha ť za sebou súperov z Číny, ale 
aj ďalších zú častnených krajín?  

-  Pocit to bol fantastický, aj keď som si to veľmi neuvedomoval. Srdce mi tĺklo tak silno, že 
som ho cítil všade. Keď povedali moje meno, že som prvý, tak som vedel, že ciel je splnený. 
Je to fantastický pocit nechať za sebou súperov s Číny ale aj iných krajín. Bolo nás dosť 
účastníkov a som rád, že som bol ten najlepší. 

Získal si ve ľa hodnotných cien, môžeš spomenú ť tie, ktoré ťa najviac potešili?  

- Najviac ma potešila určite zváračka. Už pred súťažou som vravel majstrom, keď sme 
pozerali ceny, že tú zváračku berieme domov. Túžil som po nej. Potešila ma zváracia 
prilba veľmi hodnotná, dostal som veľa, veľa vecí a som s nimi spokojný. 

Vlani si skončil na 4. mieste, teraz si sa výrazne posunul. Čo si zlepšoval za ten rok, na 
čom si pracoval, aby si stál na stupni víťazov? Určite si tréningom obetoval veľa 
voľného času... 

- Zlepšoval som techniku zvárania, venoval som tomu veľa času, rozprával som sa s 
majstrami o zváraní, aby som čo najviac vedel a mal skúsenosti. Trénoval som vážne 
poctivo, vždy som zváral až do druhej poobedia. Trénoval som, lebo som chcel veľmi 
vyhrať. 

Súťaže sa v minulosti zú častnil aj tvoj brat, ktorý pracuje v SES. Motivujet e s navzájom? Kto 
vás viedol k tejto profesii?  

- S bratom sa dosť rozprávame o zváraní či už doma alebo keď sa stretneme vo 
zváračskej škole. K profesii ma priviedol práve môj starší brat. Ja som najprv chodil 
do Nových Zámkov na strednú školu, no s výberom som nebol spokojný a tak som 
prestúpil práve do Tlmáč ešte v druhom polroku prvého ročníka. 

Keby si mohol, komu by si svoje ví ťazstvo venovala, resp. komu by si chcel po ďakova ť?  

- Moje víťazstvo by som určite venoval majstrovi Salajovi a majstrovi vo Zváračskej 
škole Zdenkovi Šiketovi, ktorí mi umožnili trénovať na súťaž a taktiež škole, ktorá 
akceptovala, že som trénoval niekedy aj počas školy.   -vap-  

 


